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Oppvekstreforma
• Innleiing ved Astrid Hassel, Flåm skule

• Erfaringsdeling og status i kommunane



Elevmedverknad
• Kva er historikken i regionen? Dette tema vart etterlyst og prioritert i 

regionen etter leiarsamlinga på Fretheim hotel oktober 2020. Mykje
har skjedd, men det kan vere fint å setje auka fokus på dette framover

• Kva seier UDIR?

• Drøftingar i plenum…

• Mener elevene i større grad må få påvirke hvordan de skal jobbe med 
fagene (utdanningsnytt.no)

• Tea Volle, elevrådsleiar Sogndal VGS fortel om hennar refleksjonar

https://www.utdanningsnytt.no/demokrati-elevmedvirkning-elevorganisasjonen/mener-elevene-i-storre-grad-ma-fa-pavirke-hvordan-de-skal-jobbe-med-fagene/347252


Dialogmøte - fullføringsreforma
Spørsmål til drøfting 31.01.2023

www.menti.com Svar på oppgåvene med kode: 4578 2928

• Korleis skal me sikra at opplæringa dekker elevane og arbeidslivet sine behov 
godt nok?

• Korleis sikre at opplæringa i grunnskule og VGO er godt nok tilpassa mangfaldet i 
elevgruppene?

http://www.menti.com/


Oppgåve 31.01.23:





Resultat frå gruppearbeid dialogmøte 17.11.22



Oppgåve 1 forts.



Oppg. 2 gruppearbeid dialogmøtet 17.11.22
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